
Z Á P I S – 8 

Schůze územní skupiny č. 8 - dne 26. 10. 2023 

Přítomni: Jan Janoušek, Martin Kolář, Jan Kadlec, Petr Ptáčková, Marek Šmída, Kateřina Landová, 

Jan Mašek, Jiří Vraj, Vladimíra Hrušková 

Omluveni: Zdeněk Lanz, Martin Novotný 

Hosté: Vladimír Petr, Daniela Petrová 

Program: 

1. Uvítání členů a hostů 

2. Debata s nám. prim. Ing. Burešem – zklidnění dopravy v HK 

3. Zpráva ze schůze Územní komise (17. 10.) 

4. Zpráva VH z jednání s řed. SD P. Šindelářem 

5. Participativní rozpočet – jak si stojíme? 

6. Nové podněty 

7. Diskuse 

8. Termín další schůze 

 

1. Schůzi zahájila předsedkyně skupiny V. Hrušková. Přivítala přítomné členy a hosty. 

Hostem ÚzSk. byl nám. prim. pro dopravu Ing. Bureš. Seznámil skupinu se stavem podnětů a 

připomínek, které na návrh členek skupiny P. Ptáčkové a K. Landové projednávala Dopravní komise. 

RM. Konkrétní schválené úpravy pan náměstek neznal. Probírala se i témata netýkající se Havl. Kol 

– např. parkovací dům na Máji,  úprava nábřeží. 

Členové skupiny informovali pana náměstka o výhradách k opětnému uzavření cyklostezky 

okolo Slavie -  zjistí možnost posunutí plotu u Slavie. 

2. Na jednání Územní komise dne 17. 10. se projednávaly tyto body:  

Návštěvy zástupců FCC na jednání skupin. Pan náměstek Šebek připomněl členům komise 

možnost účasti ředitele FCC České Budějovice pana Braného na jednání skupin. Některé 

skupiny již navštívil s velice pozitivním ohlasem. Pokud skupiny budou řešit podnět, který se 

bude týkat odpadového hospodářství města nebo úklidu veřejných prostor, mohou 

kontaktovat pana Braného. 

Dále byla diskutována možnost podpory akce Ukliďme město pro Územní skupiny, které by 

mohly na tuto akci získat finanční prostředky.    

Spolupráce Městské policie s Územními skupinami Jednání se účastnil zástupce městské 

policie pan Ladislav Šalena. Informoval, že je zde zájem ze strany městské policie o 

spolupráci s Územními skupinami. Nabídl možnost návštěv zástupců policie na jednáních 

skupin v případě, že by skupiny měly podněty nebo problémy z oblasti působení městské 



policie (ve zkratce: problematika bezpečnosti dopravy, obecné bezpečnosti, černých skládek). 

Kontakt je salenal@c-budejovice.cz. Dále pan Šalena popsal činnost městské policie, hlavně 

dohledovou službu (pěší hlídky),  která by do budoucna měla navštěvovat skupiny podle 

lokality, ve které působí. V současné době také probíhá nábor nových policistů, takže by za 

čas mělo dojít k ustálení hlídek a jejich začlenění na konkrétní obvod.  

 

3. Jednání s P. Šindelářem – Prostory Klubu důchodců v ul. Roháče z Dubé –  věcně břemeno 

je pouze Klub důchodců a volební místnost - dohoda s majiteli bytů není možná - půjde 

podnět k soudu. 

Občerstvení, toalety a sprchy u Malého jezu – blokovali zahrádkáři, ale už je vydáno 

stavební povolení, hotovo bude do 1. 5. 2024 

 

4. PARTICIPATIVNI  ROZPOČET – propagace projektů: Oprava cesty a posezení u 

Mlýnské stoky. Záhony u sgrafita Výlov rybníka: 109, 37 

 

5. Nové podněty:  

a) Značka u popelnic – na točně v Malého jezu je značka Zákaz zastavení, což občanům 

ztěžuje vkládání odpadu do popelnic. Silnice je tam dostatečně široká, kdyby se tam v jednu 

chvíli potkal bus MHD s autem, NENÍ TO ŽÁDNÝ PROBLÉM. 

b) Požadavek obnovení hodin ve městě – např. naproti Metropolu u zast. MHD, u Gerbery, 

na Mariánském náměstí 

c) Podněty Z. Lanze: 

Zanedbaný úklid ulic - ulice brázdí kamerové vozy, možná by si místo nakládky sutě na vlek 

měli více všímat nepořádku na zemi, ale také např. přerostlých keřů a stromů. 

Park  Dukelská - umělé osvětlení oslňuje. Nedostatečné osvětlení v Dukelské ul. 

d) Podněty J. Maška 

- oslňující osvětlení v parku "Dukelská" 

- přerostlé stromy, např. v ulici Havlíčkova 

 

             

       6. Diskuse probíhala průběžně 

       7. Závěr, termín další schůzky – 21. 11. 2023 

        

Zapsala: Vl. Hrušková 

 

V Českých Budějovicích dne 26. 10. 2023 


